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Norges Squashforbund
Protokoll fra Styremøte 1/2025 - Styremøte 1/2025

Sted: Nif Ulevål Stadion Oslo Sognsveien 73, 0854 Oslo

Dato: 26. mars 2025, 19:00

Deltakere: Erland Thomassen (daglig leder), Jon Rune Trengereid (styrets leder), Marianne Hylland
(styrets nestleder), Elias Ratejczak (styremedlem), Kai Gulbrandsen (styremedlem), Kristin
Nygård-Odeh (styremedlem) og Ingvild Myrhe (varamedlem)

Møteleder: Jon Rune Trengereid

Alle de formelle krav til innkalling og antall deltagere er oppfylt. Styrebehandlingen ble gjennomført som et

digitalt møte.

1. Godkjenning av innkalling og agenda - Beslutning

Innkalling og agenda til styremøtet, med tilhørende dokumentasjon, ble lagt frem for godkjenning.

Det ble fattet følgende vedtak:

Innkalling og agenda til styremøtet, med tilhørende dokumentasjon, godkjennes.

2. Orientering om driften  - Informasjon

Generalsekretær ga en orientering om driften, herunder økonomi og det arbeidet som gjøres administrativt i
forbundet. 

3. Sportslig utvikling - Informasjon

Den sportslige utviklingen har den siste perioden vært i tråd med de ambisjoner som er satt. Styret ser ikke
behov for å iverksette nye tiltak. 

4. Aktivitetstilbud - Informasjon

Styret diskutere om aktivitetstilbudet skulle utvides, uten at det ble tatt noen konklusjoner. 

5. Medlemsutvikling - Informasjon

Styret diskuterte medlemsutviklingen og om det var behov for å iverksette tiltak. Styret konkluderte med at de
etablerte tiltakene fungerte som forventet, og at det ikke var behov for å iverksette nye tiltak. 

6. Mandat ungdomsutvalg - Beslutning

Det ble fattet følgende vedtak:

Mandat til ungdomsutvalg godkjennes, og det vedtas at et ungdomsutvalg etableres i Norges
Squashforbund. 
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7. Disiplinærkomite - Beslutning

I samsvar med internasjonale squashregler forventes det at utøvere, trenere og støttepersonell følger regler for
fair play og medmenneskelig respekt. 

Styret skal drøfte behovet for en slik funksjon i norsk squash og hvordan administrasjonen skal gå i gang med å
utforme et mandat. 

Styret ber administrasjonen om å utarbeide mandat for disiplinærkomité etter gjeldene NIF-regelverk. 

Det ble fattet følgende vedtak:

Styret ber administrasjonen om å utarbeide forslagt til mandat for en disiplinærkomité innen neste
styremøte. 

8. Forslag til budsjett - Informasjon

Generalsekretæren legger frem forslag til budsjett for 2025.

9. Vurdering medlemskap SFF - Informasjon

Etter at ny informasjon om medlemskapsvilkårene foreligger, er det ikke behov for å fatte vedtak i saken. Saken

tas dermed til orientering, og ingen videre behandling er nødvendig.

Det var enstemmighet i alle avstemningene.

* * * * *

26. mars 2025

Jon Rune Trengereid

629f2ec5a2e2ed1142896ec5

Marianne Hylland

629f2efe08907a10d4dc0cb0

Elias Ratejczak

65cf4d3b6d55563cb0ca3e49

Jon Rune Trengereid

2025-06-06 11:07 UTC

629f2ec5a2e2ed1142896ec5

Marianne Hylland

2025-04-18 18:32 UTC

629f2efe08907a10d4dc0cb0

Elias Ratejczak

2025-04-14 10:20 UTC

65cf4d3b6d55563cb0ca3e49
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Kai Gulbrandsen

6262953548a4a528a00db11a

Kristin Nygård-Odeh

6662cfc946f446cea8dee27c

Kai Gulbrandsen

2025-04-14 06:54 UTC

6262953548a4a528a00db11a

Kristin Nygård-Odeh

2025-05-05 21:10 UTC

6662cfc946f446cea8dee27c


